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Abstract (en)
The present invention relates to a plasma torch of the type comprising: - two tubular and coaxial electrodes (5 and 6), one a continuation of the
other, each of them being arranged in a holder (3 and 4) in which there is provision for a cooling circuit (8 and 9) for the corresponding electrode; -
means (12) for producing an initiating of an electric arc between the two electrodes, and, - means (16) for injecting a plasma-forming gas between
said electrodes, comprising a component of revolution (17) coaxial with the said electrodes and defining with the latter and their holders a chamber
(18) in which, by virtue of transverse orifices (17B) made in the component, the plasma-forming gas is injected. According to the invention, the said
component of revolution (17) is devoid of internal means of cooling. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une torche à plasma, du type comprenant : - deux électrodes tubulaires et coaxiales (5 et 6), en prolongement
l'une de l'autre, chacune d'elles étant agencée dans un support (3 et 4) dans lequel est ménagé un circuit de refroidissement (8 et 9) de l'électrode
correspondante ; - des moyens (12) pour produire l'amorçage d'un arc électrique entre les deux électrodes ; et, - des moyens (16) pour injecter
un gaz plasmagène entre lesdites électrodes, comprenant une pièce de révolution (17) coaxiale auxdites électrodes et définissant avec celles-ci
et leurs supports une chambre (18) dans laquelle est injecté, grâce à des orifices transversaux (17B) pratiqués dans la pièce, le gaz plasmagène.
Selon l'invention, ladite pièce de révolution (17) est dépourvue de moyens de refroidissement internes.
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